
הנושא : צילום ושידור ישיבות מועצה וועדות לטובת הגברת השקיפות

 15.5.19

לכבוד 

ראש העירייה –  אבי גרובר 

מנכ"לית העירייה – שירלי פאר יגרמן  

הצעה לסדר היום לישיבת המועצה ב 06/2018 : צילום ושידור ישיבות המועצה והוועדות

(הצעה לסדר לפי סעיף 27א לתוספת השנייה לפקודת העיריות) 

 הנני מתכבד להעלות הצעה לסדר כדלקמן:

הרקע : 

1. שקיפות ציבורית היא ערך בסיסי והכרחי בדמוקרטיה. במישור המוניציפאלי תושבים שבחרו 

בנציגיהם רוצים וזכאים לראות כיצד נציגי הציבור מתבטאים דנים ומקבלים החלטות בשם 

האזרחים. 

2. לא לכל האזרחים המעוניינים לראות את ישיבות המועצה – מתאפשר להגיע מסיבות שונות. 

לעומת זאת צילומים שנעשו ע"י פרטיים – זכו לאלפי צפיות והתייחסויות.

3. בישיבת המועצה מתאריך 7.12.2014 הוחלט בעקבות הצעה לסדר של עידן למדן שישיבות 

המועצה ישודרו בשידור חי לציבור. דבר זה לא יושם עד כה.

4. כיום ניתן באמצעים טכנולוגיים פשוטים וזולים, או לחילופין מקצועיים ולא יקרים מידי– לתפעל 

ולהביא לשידור כל ישיבה. 

5. בערים ובמועצות רבות מתבצע שידור ביניהן : הרצליה, שוהם, כוכב יאיר, כרמיאל, רחובות, גזר, 

אשדוד, מזכרת בתיה, פרדס -חנה, קריית -גת, ערד, חיפה, נהרייה, תל -אביב ועוד רבות מאוד.

מועצת העיר תתבקש אם כן, להחליט כדלקמן (אני מבקש לקיים דיון והצבעה על כל סעיף מ 1-3
בנפרד): 

1. ישיבות מועצת העיר יהיו משודרות לציבור מטעם העירייה בשידור חי החל מישיבת המועצה

הקרובה, בין אם על ידי טלפון סלולארי שיתופעל על ידי עובד עירייה/דובר העירייה ובהמשך ע"י

רכישת מערכת מתאימה.

2. ישיבות הועדה המקומית לתכנון ובניה וועדת המשנה לתכנון ובנייה (אשר נמנעת בהם נוכחות

אזרחים) – יצולמו וישודרו בשידור חי. 

3. ישיבות ועדות אחרות – במידה ואין לכך מניעה משפטית – יצולמו וישודרו באותו אופן.

4. יש לאפשר שיתוף הוידאו באתרים שונים בזמן אמת וגם לאחרי סיום הישיבות. 

בכבוד רב,

ירון גדות 


